



Anfahrtsweg vom Flughafen Kapstadt:

Fahren Sie auf der N2 Richtung Somerset West und fahren Sie an der Ausfahrt Somerset West ab, am Ausfahrtsende links abbiegen. An der folgenden Kreuzung (R44) links abbiegen und anschließend (nach der BP-Tankstelle) rechts abbiegen in die Lobelia Street, dann die zweite links in die Jasmine Street, die nächste links in die Lantana Street.

Anfahrtsweg von Stellenbosch:

Fahren Sie die R44 Richtung Somerset West, an der Kreuzung (R44) nach rechts abbiegen, anschließend (nach der BP-Tankstelle) rechts abbiegen in die Lobelia Street, dann die zweite links in die Jasmine Street, die nächste links in die Lantana Street.

How to get there from the airport in Cape Town:

Take the highway N2 in the direction of Somerset West and leave on the exit Somerset West, turn left on the end of the exit. Turn left on the following crossing (R44) and after passing the BP petrol station turn right into Lobelia Street, then take the second turn to your left into Jasmine Street, the next one to the left into Lantana Street.

How to get there from Stellenbosch:

Take the R44 from Stellenbosch to Somerset West, turn right on the crossing (R44) and after passing the BP petrol station turn right into Lobelia Street, then take the second turn to your left into Jasmine Street, the next one to the left into Lantana Street.

Pink Rose Guesthouse & Spa
Detlef and Lars Struck
15 Lantana Street, Helderview
Somerset West 7130
Tel: 021 8555189

Waterstone
Shopping Mall

Somerset West

R44

Stellenbosch

BP
Garage

NH Lord
Charles Hotel

Main Road

N2

Cape Town / Airport

Jasmine

Lantana

Pink Rose
Guest House

Lobelia